

Բ Ո Վ Ա Ն Դ Ա Կ Ո Ւ Թ Յ Ո Ւ Ն

Հ Ո Դ Վ Ա Ծ Ն Ե Ր

Մ. Ա. Սարգսյան. Հայալեզու տեքստերի էլեկտրոնային նոր սրբագրիչի սկզբունքները	3
Դ. Վ. Գյուլգասյան. Հայացք առ լեզվական հորինվածքների կառուցատիպեր (փոփոխական հարաժամանակյա համայնալեզվաբանության հարցեր)	8
Ս. Ա. Միքայելյան. Արաբական փոխառությունները Ստ. Մալխասյանցի «Հայերեն բացատրական բառարան»-ում	22

Բ Ա Ն Ա Վ Ե Ճ Ե Վ Ք Ն Ն Ա Ր Կ Ո Ւ Մ

Հ. Հ. Մեսրոպյան, Սյունիքի մարզի բարբառային ընդհանուր պատկերը	29
Տ. Վ. Սաֆարյան. Սոցցանցերում լատինատառ հայերեն գրության սխալ ձևերի մասին	39

Հ Ա Ղ Ո Ր Դ Ո Ւ Մ Ն Ե Ր

Ա. Վ. Գալստյան գեղարվեստավերագրական բնագրերի բառապաշարի բառակազմական կադապարները	46
Գ. Մ. Գրիգորյան, Օ. Զաքարյան. Անգլերենի բառապաշարի դասավանդումը նպատակային-թեմատիկ միջոցներով (իրավաբանական ոլորտի օրինակով)	62
Վ. Գ. Համբարձումյան. Հայերենի ուսումնասիրության հարցեր «Բազմավեպ» հանդեսի էջերում (1843-1893 թթ.)	74

Գ Ր Ա Խ Ո Ս Ո Ւ Թ Յ Ո Ւ Ն

Ա. Վ. Գալստյան. Գիտական հոդվածների ժողովածու՝ նվիրված Ա. Ա. Աբրահամյանի ծննդյան 100-ամյակին	87
---	----

Գ Ր Ք Ե Ր Ի Տ Ե Ս Ո Ւ Թ Յ Ո Ւ Ն	90
---------------------------------------	----

Գ Ի Տ Ա Կ Ա Ն Կ Յ Ա Ն Ք	99
-------------------------------	----

СОДЕРЖАНИЕ

Статьи: *М. А. Саргсян*, Принципы нового электронного корректора армяноязычных текстов - 3. *Д. В. Гюльзатян* – Взгляд на структурные типы языковых композиций-8. **Дискуссии и обсуждения:** *А. О Месропян*. Общая картина диалектов Сюникской области - 29. *Т. В. Сафарян*, Неправильные формы армянского писания на латинице в соцсетях и их влияние на армянский язык - 39. *С. А. Микаелян*, Арабские заимствования в “Толковом словаре армянского языка” Ст. Малхасянца 22. – **Сообщения:** *А. В. Галстян* -Словообразовательные модели художественно-документальных текстов - 46. *Г. М. Григорян, О. Закарян*. Преподавание английской лексики с помощью целевых-тематических диаграмм и кроссвордов (на примере английского для юристов) - 62. *В. Г. Амбарцумян*. Вопросы исследования армянского языка на страницах журнала «Базмавеп» (1843-1893 гг.) - 74. **Рецензия:** *А. В. Галстян*. Сборник научных статей, посвященный 100-летию А. А. Абрамяна - 87. **Книжное обозрение** - 90: **Научная жизнь** 99.

CONTENTS

Articles: *M. A. Sargsyan*. The principles of the new electronic proofreader for armenian-language texts - 3. *D. V. Gulyatyan*. Look at Structural Types of Linguistic compositions 8.- **Discussion:** *H. H. Mesropyan*. Common characteristic of dialects of district of Syunik -29. *T. V. Safaryan*. The erroneous writings of Armenian in Latin characters in social networks and their influence on Armenian language - 39. *S. A. Mikayelyan*. The Arabic Borrowings of Malkhasyants' "Armenian Explanatory Dictionary" 22. **Reports:** *A. V. Galstyan*. Word-formation patterns of the vocabulary of authentic documentary-fiction texts - 46, *G. M. Grigoryan, O. Zakaryan*. Teaching ESP vocabulary by means of purposive-thematic diagrams and crossword puzzles (on the example of legal English) - 62. *V. G. Hamba*

r d z u m y a n. Issues of Armenian language studies covered in the publication in the periodical “Bazmavep” (1843-1893) - 74. **R e v i e w.**
A. V. G a l s t y a n. Collection of scientific articles dedicated to the 100 th anniversary of A. A. Abrahamyan -87. **B o o k r e v i e w s - 90: S c i e n c e N e w s - 99 :**